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Адрес Fibro Tech Chemicals 
A-252, K. No. 52, Opposite Kishan Haat Mandi,  
Andheria More, Mehrauli 
New Delhi - 110030

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Established in the year 1990, “Fibro Tech Chemicals” are engaged in Importing and Supplying an extensive assortment of Glass Fibre and Allied
Chemicals. Procured from well reputed vendors of the market, these are anti-corrosive, easy to install, light in weight and highly durable. These quality
products are extensively find application in varied industries such as electrical, construction, chemical, engineering and various others. Further, We
provide these products in different sizes and specifications to meet variegated application needs. Importer and Supplier Of Stich Mats, Chopped
Strand Mat, Surface Mat, Woven Roving Combo Mats, 3D Glass Fabric, Fiber Glass Mesh, Fiber Glass Fabric, Multi Axial Fabrics, Industrial Glass
Fabrics, Epoxy & UPR Resin, Polyester Film, Polyester Resin and Allied Chemicals.

Owing to our extensive experience in the industry, we have gained an edge over the competition and paving our way for future success. With the help
of our qualified and experienced staff, we have developed good reputation and high market presence in the country. Further, we are a client centric
organization and ensure that our clients receive only quality products and at industry leading prices.

Fibreglass Mats
FRP Products Raw Materials
E Glass Yarn
Carbon Fibre
Glass Fabric
Glass Wool
Resins And Ancillaries
Chopped Strands
Kevlar Fibers

 

Company Profile of Fibro Tech Chemicals

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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